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Här kommer lite info till våra medlemmar om vad som händer i distriktet. 

 

Detta blir ett litet kort infoblad från distriktets styrelse denna gång. 

 

Svenska Rallyt Umeå. 

Nu ser det ut att vara klart med de flesta tillstånden från markägare så tävlingen kommer att bli av. 

En eloge ska sändas till i första hand de tjänstemän som jobbar på Umeå kommun som gör ett  

hästjobb på ett flertal fronter för att nå i mål med denna satsning. 

Fler som ska premieras är Fortifikationsverket som har ombesörjt att göra en väg för att få ihop två  

andra vägar för att rallyt skulle kunna få tillgång till vägar på I20 

Försvarsmakten för deras välvilja att lösa eventuella problem, Samt Bimac som har hjälpt till fysiskt med 

entreprenaden. 

Det finns många eldsjälar i vårt distrikt som vill att rally blir av i februari. 

 

Ungdomskommitté ÖNBF. 

Sandra Nyström kan hjälpa till med information angående att starta upp en Ungdomskommitté ÖNBF och vi 

har ej fått någon återkoppling från ungdomar i distriktet. 

 

Distriktsindelningen. 

Denna fråga har vaknat upp på nytt och vi har blivit indelade i fyra grupper som kommer att diskutera 

vidare, och förutom ÖNBF så är Mellan Norrland och Göteborgs BF med i denna konstellation. 

 

Distriktsrådet. 

Distriktrådet har smygstartat med några frågor som bollas. 

 

Utbildning. 

Det har under hösten varit sju utbildningar och det planeras för fler. 
 

Stort tack till samtliga medlemmar i ÖNBF samt önskar er en riktigt God Jul och Gott Nytt År 
 

 
 

Enligt uppdrag av styrelsen. 

_____________________ 

Thomas Fredriksson. 


